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Gewoon verder 
oensdag 17 maart was een 
teleurstellende avond voor 

ons CDA. Als CDA leden wij ver-
lies. Nu nog maar 15 zetels in de 
Tweede Kamer. Je vraagt je af 
wat de reden is dat kiezers het 
CDA de rug toekeren?  
Aan de kandidaten kan het volgens 
mij niet liggen. Ook niet aan de inzet 
tijdens de campagne door gemoti-
veerde leden, zoals ook hier in Pur-
merend. Daarnaast denk ik, dat het 
CDA de afgelopen regeringsperiode 
zich positief en betrokken heeft ge-
toond. Het is jammer dat het zo ge-
gaan is, maar wij moeten hier niet te 
lang bij stilstaan, maar weer vooruit-
kijken en ons herpakken. 
 

verigens wil ik wel stellen, dat wij 
hier in Purmerend ons CDA duide-

lijk hebben geprofileerd. Mede dankzij 
de inzet van Eveline. Wel begrijpelijk, 
want zij stond op de lijst van het CDA. 
Op vele plekken in Purmerend kwamen 
wij haar tegen op de vele borden die 
door de hele stad hingen. Eigenlijk kon 
je niet om haar heen!  
 

 
 

Foto: Rodi media 
 

Jammer dat zij de kiesdeler niet heeft 
gehaald. Het zou overigens best leuk 
zijn geweest, als er meer dan één 
inwoner van Purmerend in de Tweede 
Kamer zou zijn gekomen. Wellicht 
over vier jaar beter. Overigens wil ik 
Pieter Heerma ook feliciteren met zijn 
herverkiezing in de Tweede Kamer. 

En dat is nog niet alles. Ook Anne-
miek Nuijens stond op de CDA kandi-
datenlijst. Purmerend was dus ruim 
vertegenwoordigd. 
 

angs deze weg wil ik alle leden die 
zich hebben ingezet tijdens de 

campagne heel hartelijk bedanken 
voor hun inzet om het CDA hier in 
Purmerend onder de aandacht van de 
inwoners van Purmerend te brengen. 
Helaas heeft dit niet tot het gehoopte 
resultaat geleid, maar het gaf wel een 
gevoel van saamhorigheid. 
 

aar niet alleen de verkiezingen 
vragen hun aandacht, de fusie 

tussen Purmerend en Beemster komt 
ook steeds dichterbij. Inmiddels heb- 
ben wij ken-
nis kunnen 
nemen van 
het nieuwe 
gemeente-
logo van de  
straks samengevoegde gemeenten. 
Herkenning van de achtergronden 
van beide gemeenten komen hier 
duidelijk in naar voren. Opvallend 
nemen koeien een prominente plek in 
op het nieuwe gemeentewapen. Dui-
delijk hierbij ook de herinnering aan 
de tijd dat nog wekelijks de koemarkt 
in Purmerend plaatsvond. 

 

ij zullen ongetwijfeld nog een 
aantal interessante weken tege-

moet gaan voor wat betreft de onder-
handelingen tussen de verschillende 
politieke partijen, voordat uiteindelijk 
bekend is welke partijen aan de nieu-
we regering zullen deelnemen en of 
het CDA daarbij vertegenwoordigd zal 
zijn, zullen wij moeten afwachten. 
Hopelijk zal het niet te lang gaan du-
ren voordat er een nieuwe regering is.  
 

Tot slot wil ik u allen gezegende 
Paasdagen toewensen en ook dat u 
gezond blijft en het coronavirus uw 
deur voorbij zal gaan.  
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Dank voor jouw steun 
 

e verkiezingen zitten 
erop, met helaas niet 

het resultaat waarop ik had 
gehoopt.  
 

Ik heb de afgelopen maanden 
veel geschreven over de sa-
menleving waar ik in geloof. 
Over waardevolle zorg en het 
belang van cultuur. Over mijn 
kijk op een dienstbare overheid 
die de verhalen van mensen in 
de samenleving centraal stelt. 
Maar bovenal over de opgave 
voor de samenleving om te 
werken aan steeds een stukje 
meer samen. 
 

 
 

k wil iedereen bedanken die 
op mij gestemd heeft, dank 

voor de warme en bemoedigende 
woorden die ik de aflopen maan-
den heb mogen ontvangen, dank 
voor alle nieuwe ontmoetingen 
en dank aan alle vrijwilligers die 
naast me stonden.  
Ook na vandaag blijf ik iedere 
dag weer hard werken voor 
steeds een stukje meer samen. 
Omdat ik ervan overtuigd ben 
dat het kan. 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

VVD wint Tweede 
Kamerverkiezingen 

in Purmerend 
 

e VVD heeft van de Pur-
merendse kiezer de 

meeste stemmen gekregen 
met 23,1%. Ze zijn daarmee 
iets gestegen ten opzichte van 
de Tweede Kamerverkiezin-
gen in 2017 waar ze 21,9% 
van de stemmen haalde.  
De PVV is tweede geworden 
met 15,58% in 2021; in 2017 
was dit 18,83%. D66 vindt zich 

op de derde plaats met 
12,92%, dat was in 2017 
11,08%. De SP is iets gezakt 
met 7,03% nu ten opzichte van 
9% in 2017. 
Het CDA-aanhang daalde van 
7,84% in 2017 naar 6,12% nu. 
Forum voor Democratie kreeg 
6,61% van de stemmen in 
Purmerend dit jaar. Een flinke 
stijging ten opzichte van 2017, 
toen was dit 2,28%. 
 

In totaal zijn er in Purmerend 
47.227 stemmen uitgebracht. 
Dat is een opkomstpercentage 
van 74,5%. Een kleine daling 
ten opzichte van 2017, toen het 
opkomstpercentage 78,7% was. 
In Purmerend zijn 130 ongeldi-
ge stemmen uitgebracht en 95 
blanco stemmen. Er werden 
5266 geldige stemmen per brief 
uitgebracht. 
 

Een uitgebreid overzicht van de 
definitieve uitslagen vindt u op 
www.purmerend.nl/verkiezingsuitslagen 
 

De Beemsterkerk, 
een ontmoetingsplek voor 

alle inwoners 
 

l 25 jaar is Nico Schroe-
vers dominee van De 

Beemsterkerk. Niet voor 
niets is er voor deze naam 
gekozen door de kerkge-
meenschap. Het draagt uit 
wat de kerk wil zijn: een 
plek voor alle inwoners van 
Beemster, en van harte 
open over de dijken heen.  
Van een kerkgemeenschap die 
naar binnen gekeerd was heeft 
hij, samen met velen, 
jaren geleden ingezet 
op verbinding. Er is 
een plek gecreëerd 
voor alle inwoners, 
iedereen is welkom. 
Er zijn netwerken 
ontstaan rond de 
thema’s zingeving, 
cultuur en gemeen-
schap. Plekken waar 
mensen elkaar ont-
moeten en samen iets 
ondernemen. Een mooi voor-
beeld hiervan zijn de verschil-
lende koren. De multifunctio-
nele locatie ‘de Keyserin’ die in 
2012 naast de kerk gebouwd 
is, vormt een plek waar vele 

verenigingen gebruik van ma-
ken. De kracht zit in het bij 
elkaar brengen van mensen. 
 

 
 

De Keyserkerk 
met links daarvan de Keyserin 

 

et Nico Schroevers praat 
ik over de Beemster. De 

Beemster is een gemeenschap 
waar mensen elkaar goed ken-
nen. Hier wordt ook veel waar-
de aan gehecht. Met de nieuw-
bouw in de Middenbeemster en 
de Zuidoostbeemster zie je dit 
een beetje veranderen. Door-
dat er nieuwe mensen in de 
gemeenschap komen wonen 
heeft het even tijd nodig om te 
integreren. Voordelen biedt de 
uitbreiding ook. Nieuwe mensen 
zorgen ook voor nieuw bloed in 
besturen van verenigingen. In 
het gesprek komt duidelijk naar 
voren dat alle dorpskernen in 
de polder verschillende identi-
teiten hebben met een andere 
dynamiek. Zuidoostbeemster is 
bijvoorbeeld heel anders dan 
Middenbeemster. 
 

e Beemsterkerk beschikt in 
de Zuidoostbeemster over 

de kapel. Dit wordt ingezet als 
pioniersplek. Vanuit de overtui-
ging dat zingeving en cultuur de 

gemeenschap versterken wor-
den er allerlei activiteiten geor-
ganiseerd. Van een vrouwenca-
fé tot knutselmiddagen voor 
kinderen, of het zingen in een 
koor. Met de nieuwe woning-
bouw verandert ook de Zuid-
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Eveline in gesprek met ds. Nico Schroevers 
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oostbeemster. Activiteiten zijn 
erop gericht om mensen bij el-
kaar te brengen. Daarbij sluiten 
de activiteiten aan op de the-
ma’s die in deze kern spelen.  
 

andacht voor de meest 
kwetsbaren is er ook. 

Vluchtelingen worden geholpen 
bij de integratie in de samenle-
ving, er is aandacht voor men-
sen die niet rond kunnen ko-
men en aandacht voor een-
zaamheid. Met kerst zijn er 125 
kerststukjes bij ouderen langs 
gebracht. Waarbij met name 
het praatje en het kopje koffie 
zo ontzettend waardevol zijn.  
 

an Nico hebben we ge-
vraagd wat in zijn ogen 

belangrijk is voor de Beemster 
en op welke manier de gemeen-
te daarin kan bijdragen. Hij 
vraagt aandacht voor de be-
reikbaarheid van regelzaken 
zoals paspoort en rijbewijs, 
maar vooral ook de bereikbaar-
heid van de regelingen die 
kwetsbare inwoners ondersteu-
nen. De reis naar Purmerend is 
voor deze groep vaak ingewik-
keld. Bereikbaarheid gaat ook 
over weten waarvoor je bij de 
gemeente terecht kunt. Soms 
weten mensen niet van de juis-
te regelingen gebruik te maken. 
In Purmerend kun je vanwege 
de bevolkingsomvang makkelij-
ker een spreekuur organiseren 
waar voldoende mensen op 
afkomen. In Beemster zul je 
andere manieren moeten vin-
den om verbinding te houden 
met de inwoners. 
 

erder benadrukt Nico dat 
een gemeenschap niet kan 

zonder verenigingen. Het advies 
is om dit te koesteren. Ten slot-
te geeft Nico aan dat er weinig 
is voor de jeugd. De oplossing 
moet niet worden gekopieerd 
uit Purmerend. Een dorpsge-
meenschap vraagt om een an-
dere benadering van het pro-
bleem. 
Ik ben onder de indruk over de 
wijze waarop bijgedragen wordt 
aan de verbinding in de ge-
meenschap en het bij elkaar 
brengen van mensen. Een 
waardevol gesprek.  
 

Eveline Tijmstra 

Biologische akker-
bouw in de Beemster 

 

p een boerenbedrijf in 
de Beemster bezoek ik 

Jan Knook. Jan is de derde 
generatie die op de boerde-
rij woont en werkt. In 1984 
nam hij het akkerbouwbe-
drijf over van zijn ouders en 
breidde hij het bedrijf uit 
met bloementeelt. Sinds 
2000 is het bedrijf helemaal 
omgeschakeld naar biolo-
gische teelt, zowel voor de 
akkerbouw als voor de 
bloementeelt. 
 

r zijn meerdere biologische 
agrariërs in de Beemster, 

maar veel zijn het er nog niet. 
Het bedrijf van Jan is dan ook 
geen gemiddeld bedrijf in de 
Beemster. De kracht van dit 
bedrijf zit in de kleinschaligheid 
ervan. Voor de 20 hectare grond 
wordt ieder jaar een nieuw-
bouwplan gemaakt met de aan 
te planten gewassen. Beemster 
kent zware grond, grond met 
een hoog slibgehalte. Dit is 
moeilijker te bewerken. 
 

ijdens de kennismaking 
straalt de passie voor het 

landschap en de natuur eraf. 
Overstappen naar een biolo-
gisch bedrijf is dan ook een 
bewuste keuze geweest. Ook 
het experimentele spreekt Jan 
aan. Hij is telkens op zoek naar 
manieren om de biodiversiteit 
te bevorderen. De akkerranden 
die met bloemenmengsels inge-
zaaid worden zijn hier een goed 
voorbeeld van. Doordat dit in-
secten aantrekt zorgt dit voor 
een natuurlijke manier om lui-
zen te bestrijden. Daarnaast 
zien de bloemenranden er ook 
prachtig uit. 
 

 
 

ijdens een rondleiding op 
het boerenbedrijf lopen we 

de schuur binnen. Het ruikt er 
heerlijk naar verse producten 
die van het land af komen. Een 

plek waar hard gewerkt wordt 
en waar met aandacht het pro-
duct klaargemaakt wordt voor 
verkoop. De biologische pro-
ducten worden deels geëxpor-
teerd naar West-Europa. Een 
groter deel wordt echter in de 
buurt afgezet. De regionale 
vraag naar de biologische pro-
ducten is groeiende, onder an-
dere bij regionale markten. 
 

 
 

Jan Knook, bezig met het wassen 
en wegen van pompoenen 

 

egonnen met biologische 
akkerbouw en bloemen-

teelt, richt Jan zich nu alleen 
nog op de akkerbouw. De biolo-
gische bloementeelt is inmid-
dels overgenomen door een 
nieuwe generatie agrariërs en 
wordt voorgezet door Julian 
Langelaan onder de naam ‘Op 
Beemster Klei’. Wat bijzonder 
om te zien dat Jan Knook zijn 
passie voor het agrarische vak 
en de natuur samen heeft we-
ten te brengen in zijn biolo-
gische bedrijf. Heel inspirerend 
om iemand te zien die met zo-
veel toewijding zijn bedrijf runt. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Het Beemsterlant’s 
varken: streekproduct 

van kwaliteit 
 

ijdens mijn bezoek aan 
de varkenshouderij Het 

Beemsterlant’s varken spreek 
ik met twee generaties van 
dit familiebedrijf: vader Arie-
Jan van der Mark en zoon Tim 
met zijn vriendin.  
Het is de enige varkenshouderij 
in de Beemster. Wat het bedrijf 
daarnaast bijzonder maakt is 
het unieke stukje vlees dat ze 
produceren. In de jaren 80 is 
de varkenshouderij gestart. In 
2001 is het een streekproduct 
geworden. Sinds 2004 bestaat 
het Beemsterlant’s varken en is 
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er een unieke samenwerking 
met ambachtelijke slagers en 
een akkerbouwer. 

 
 

rie-Jan van der Mark vertelt 
dat ze erachter kwamen dat 

slagers en boeren niet met elkaar 
praatten. Om van elkaar te weten 
wat de slager en de consument 
graag wil en wat de boer kan 
produceren heeft hij verschillende 
avonden belegd om naar elkaar 
uit te spreken waar behoefte aan 
is. Hier zijn ze vervolgens in de 
varkenshouderij mee aan de slag 
gegaan, zodat het juiste kwali-
teitsproduct aan de slagers gele-
verd kan worden. Dit biedt voor 
de slagers en de consument een 
groot voordeel. Je weet waar het 
product vandaan komt (iedereen 
mag komen kijken op de boerde-
rij) en het product is altijd van 
dezelfde kwaliteit. 
 

r is op het bedrijf veel aan-
dacht voor lokale samen-

werking. Het voer komt van een 
akkerbouwbedrijf uit de Beem-
ster. Varkensmest wordt ver-
volgens weer geleverd aan de 
akkerbouwer om uit te rijden 
over zijn land. Je moet elkaar 
versterken. De hele keten, je 
doet het samen. 
 

oewel de aantallen voor mij 
heel groot lijken, leer ik dat 

met 1000 vleesvar-
kens en 230 zeugen 
het een klein var-
kensbedrijf is. Jaar-
lijks krijgen ze 7500 
biggen. De helft er-
van houden ze zelf 
als vleesvarkens. De 
andere helft van de 
biggen wordt ver-
kocht, omdat op dit 
moment de ruimte er niet is om 
de dieren groot te kunnen 
brengen. Daar ligt meteen een 
wens voor de toekomst. Uit-

breiding van het bedrijf. Dit 
biedt de mogelijkheid om de 
nieuwe generatie agrariër die 

klaar staat een 
plek te geven in 
het bedrijf en om 
tot een gesloten 
keten te komen. 
Alle biggen die 
geboren worden 
kunnen op de var-
kenshouderij 
grootgebracht 
worden. Ook voor-
ziet de uitbreiding 

in de vraag naar het streekpro-
duct. Slagers staan op de 
wachtlijst en ook de grossier wil 
het graag afnemen. 
 

r is op het bedrijf heel veel 
aandacht voor dierenwel-

zijn. Tijdens de rondleiding op 
het bedrijf zie ik hoeveel ruimte 
de beesten hebben en sta ik 
versteld van de techniek die 
tegenwoordig bij een boerenbe-
drijf komt kijken. Vol automa-
tisch worden de dieren gevoerd 
met helemaal afgepast voer. 
Passievol vertelt Tim als jonge 
agrariër over hoe alles werkt in 
het bedrijf. 
 

k vraag hen wat in hun ogen 
belangrijk is voor de Beem-

ster en op welke manier de 
gemeente daarin kan bijdragen. 
Er worden mooie aandachts-
punten meegegeven. Beemster 
is gezegend met vitale bedrij-
ven waar ook veel opvolgers 
voor te vinden zijn. Toch zie je 
een ontwikkeling dat het aantal 
agrarische bedrijven de komen-
de jaren zal verminderen. Hier-
door komen nieuwe mensen in 
de boerderijen wonen zonder 
agrarisch bedrijf. Je moet er-
voor waken dat de nieuwe bu-

ren niet ervoor zorgen dat de 
(toekomstige) bedrijfsvoering 
van de boer in het gedrang 
komt. Je zou er nu al over na 

moeten denken hoe je er mee 
om kunt gaan om beide moge-
lijk te maken. Verder is toegan-
kelijkheid qua wegen belangrijk 
voor bedrijven. Tot slot wordt 
meegegeven dat Beemster een 
agrarische gemeente is, hou 
hier oog voor en zorg bij de 
gemeente dat hier voldoende 
kennis van in huis is. Wees 
trots op de mooie producten uit 
de Beemster. 
 

en waardevol bezoek en 
een ontzettend leuke ken-

nismaking met zulke enthousi-
aste mensen. Wat gaaf dat er 
zo’n mooie varkenshouderij zit 
in de Beemster. 
Voor meer informatie over de 
boerderij en het streekproduct, 
zie: www.beemsterlantsvarken.nl 
 

Eveline Tijmstra 
 

Boerderijeducatie op 
melkveehouderij 

Oudshoorn in  
Westbeemster 

 

n de Westbeemster ont-
moet ik Sandra Ouds-

hoorn. Zij is samen met haar 
man in 1996 vanuit Zuid-
Holland verhuisd naar de 
Beemster, vanwege de goe-
de grond die hier te vinden 
is. Hun melkveehouderij is 
met 105 melkkoeien, 30 
stuks jongvee, 45 schapen 
en ongeveer 55 hectare 
grond qua omvang een ge-
middeld bedrijf. De melk 
wordt geleverd aan CONO, 
waarna er op ambachtelijke 
wijze heerlijke Beemster-
kaas van gemaakt wordt. 
 

n 2019 zijn ze gestart met 
boerderijeducatie, met als 

doel jongeren op actieve en 
belevende wijze, middels hoofd, 
hart en handen kennis te laten 
maken met het platteland in al 
haar facetten. Het kost veel 
tijd, maar is belangrijk om te 
doen. Ze merkte hierbij erg het 
gebrek aan kennis bij kinderen 
over hoe voedsel geproduceerd 
wordt. Het is belangrijk dat een 
aantal bedrijven deze educatie-
ve taken op zich nemen, om 
mensen kennis te laten maken 
met het boerenbedrijf en mis-
verstanden weg te nemen. 
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e bespreken het span-
ningsveld tussen de We-

relderfgoed status van de 
Beemster en de bedrijfsvoering 
van agrariërs. Als voorbeeld 
hiervan vertelt Sandra over de 
acht jaar dat zij met het bedrijf 
bezig zijn geweest met bedrijfs-
verplaatsing. Na steeds tegen 
de beperkingen van het Werel-
derfgoed aan te lopen en de 
voorwaarden die hieraan ver-
bonden waren, is er uiteindelijk 
voor gekozen om niet te ver-
plaatsen maar in de dorpskern 
te blijven. Een ander voorbeeld 
dat gegeven wordt is het ver-
bod op kleine windmolens op 
het achtererf. Door alle wind-
energie over een kam te sche-
ren laat de gemeenschap hier 
kansen liggen in het verduur-
zamen van agrarische bedrijven 
en hun omgeving, zonder dat 
dit het landschap hoeft aan te 
tasten. Sandra wil mij meege-
ven om steeds de balans in 
ogenschouw te houden. Uitbrei-
ding van de stallen betekent 
bijvoorbeeld niet altijd meer 
vee. Voor innovatie is ook ruim-
te nodig, dus een grote stal en 
meer ruimte voor dezelfde hoe-
veelheid dieren. Als beleidsma-
ker is het belangrijk daar ook 
oog voor te hebben. 

 

Iedereen wil genieten van het 
landschap van de Beemster. Als 
je dat in stand wil houden is het 
nodig om boeren te faciliteren 
bij hun bedrijfsvoering. Geluk-
kig kent de Beemster veel jon-
ge boeren die er echt zin in 
hebben. Koester dat en biedt 
hen perspectief. 
 

elkveehouderij Oudshoorn 
is een prachtig bedrijf met 

meerwaarde door de educatieve 
functie en samenwerking die er 
is met CONO. Een prachtige 
plek waar je ook nog eens te-
recht kan om te vergaderen 
met uitzicht op de stal. Neem 
eens een kijkje op:  
https://koezichtbeemster.nl/ 
 

Eveline Tijmstra 
 
Dorpsraad Westbeemster: 
inzetten voor woongenot 

 

e Westbeem-
ster is een 

kleine dorpskern 
waar de historie 
voelbaar is als je 
over straat loopt. 
Ik maakte er 
kennis met de 
dorpsraad. Actie-
ve inwoners die 
zich inzetten voor  
behoud van histo-
rie en leefbaar-
heid in het gebied. Een ver-
tegenwoordiging van inwo-
ners uit de dorpskern West-
beemster bestaat al enige 
tijd. Na twaalf en een half 
jaar bestaan te hebben als 
dorpsoverleg Westbeemster 

 is in2011 de 
naam gewijzigd 

in Dorpsraad 
Westbeemster. 

Voornaamste 
doel van de 
dorpsraad:  

zich inzetten 
voor het woon-

genot in de 
Westbeemster. 

En van daaruit de 
gemeente van 

gevraagd en on-
gevraagd advies 

voorzien. 
 

et Kees Vlaanderen en San-
dra Oudshoorn heb ik afge-

sproken bij Koezicht Beemster, een 
prachtige melkveehouderij in de 
kern van Westbeemster. Uiteraard 
spreken we over het bedrijf zelf – 
zie voorafgaand artikel – ,het 
spanningsveld met de Werelderf-
goed status en de bedrijfsvoering 
van agrariërs in zijn algemeen-
heid. Waarbij we langzaam de 
focus verleggen naar de West-

beemster. Een kleine kern met 
een groot saamhorigheidsge-
voel, waar veel gebeurt. 
 

an oudsher was de West-
beemster katholiek. Hierin 

bevindt zich ook bijvoorbeeld de 
oorsprong van de Kerckhaen 
wat vroeger een katholieke 
schuilkerk was. Pas toen je 
openlijk uit mocht komen voor 
je godsdienst is de grote kerk 
gebouwd. Samen met het 
klooster. Inmiddels is het oude 
klooster omgebouwd tot wo-
ningen en enkele ateliers. De 

kerk wordt beperkt gebruikt en 
er zijn ideeën voor een andere 
bestemming.  
 

chter de kerk ligt de we-
reldtuin een plek waar 

vrouwen van over de hele we-
reld samen komen om te tuinie-
ren en te koken en zo ervarin-
gen te delen op zoek naar het 
gemeenschappelijke.  
Achter de tuinen liggen de 
voetbalvelden, een andere be-
langrijke plek binnen het dorp. 
Ook de basisschool de Lourdes-
school vormt een wezenlijk on-
derdeel van de Westbeemster 
gemeenschap en is ooit in het 
klooster begonnen. 
 

p dit moment wordt ge-
werkt aan een nieuwe visie 

voor het dorp. Dat biedt kan-
sen. Voor de dorpsraad is het 
daarbij belangrijk dat de vitali-
teit in het dorp behouden blijft. 
Zij zien graag dat de kerk om 
wordt gevormd naar bijvoor-
beeld woningen, om zo de his-
torie te behouden en te voor-
komen dat het gebouw wordt 
gesloopt. 
 

aarnaast is het behoud van 
de functie van de Kerck-

haen als ontmoetingsplek van 
belang. Net als de voetbalvere-
niging en een plek om een 
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Sandra en Clemens Oudshoorn  

De kerk van Westbeemster 
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kerkdienst bij te wonen. Ook 
liggen er in de dorpskern kan-
sen om op een kleinschalige 
manier woningen toe te voe-
gen. Het is belangrijk om reke-
ning te houden met elkaars 
belangen, maar vooral te kijken 
naar het gemeenschappelijke 
belang. Dan ontstaan er kansen 
om elkaar te versterken. 
In de kern van de Westbeem-
ster is de historie zichtbaar. Het 
is er prachtig. Een hele leuke 
kennismaking met betrokken 
inwoners. 

Eveline Tijmstra 
 

Integraal Huisves-
tingsplan Onderwijs 

 

r is een nieuw Integraal 
Huisvestingsplan Onder-

wijs gemaakt. Tegen de ach-
tergrond van de komende 
fusie van gemeenten Purme-
rend en Beemster is dit een 
gezamenlijk plan van beide 
gemeenten, voor alle scho-
len in Purmerend en Beem-
ster waar de gemeente ver-
antwoordelijk is voor de 
huisvesting.  
De raad werd voorgesteld het 
plan als richtinggevend kader 
vast te stellen en voor de in 
2021 noodzakelijke en wense-
lijke projecten van Purmerend, 
(investerings)kredieten beschik- 
baar te stellen. De voorgestelde 
investeringen voor de projecten 
na 2021 zouden worden mee-
genomen in de kadernota 2022. 
 

et CDA heeft betoogd dat 
we in de gemeente Purme-

rend, en straks met Beemster 
beschikken over een divers aan-
bod aan primair- en speciaal 
onderwijs en opleidingen in het 
voortgezet onderwijs. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

Dat blijkt weer uit het gepresen-
teerde Integraal Huisvestings-
plan, waarin een volledige op-
somming wordt gegeven.  
 

 
 

Het is een prachtig plan. Het 
CDA hecht heel veel waarde 
aan goed onderwijs. We hech-
ten ook veel waarde dat het 
onderwijs wordt gegeven in 
goede huisvesting die voldoet 
aan de eisen van deze tijd.  
 

ls ik in mijn huis toe ben 
aan een renovatie of 

nieuwbouw zou ik het doen 
zoals bij de samenstelling van 
het Integraal Huisvestingsplan, 
het IHP. Wat moet er gebeuren, 
hoe zou ik het graag wil-
len, wat is handig. En mij-
zelf dan afvragen: wat 
gaat me dit kosten en kan 
ik het betalen. Logische 
stappen die ik ook graag 
terug zou zien in het IHP.  
 

Er is veel tijd gestoken in 
de inventarisatie, ge-
sprekken en wensenlijst-
jes. Er is dan ook veel 
waardering voor inzet van 
alle betrokkenen die geleid 
heeft tot de totstandkoming 
van dit ambitieuze huisves-
tingsplan. Als raad weten we 
wat ons te doen staat. 
 

nze focus lag bij de behan-
deling van dit onderwerp 

op de financiële haalbaarheid. 
Dit aspect is voor het CDA een 
aandachtspunt van grote zorg, 
temeer omdat inmiddels ge-
waarschuwd was voor financiële 
tekorten op de begroting. Het 
totale plan vraagt om een in-
vestering van 70 miljoen.  
 

e hebben daarom een 
serie vragen gesteld ge-

volgd door een breed gedragen 
amendement bij de raadsver-
gadering van februari met als 
tekst “De voorgestelde investe-
ringen mee te nemen bij de 
behandeling van de kadernota.” 

Om dan met het financiële 
overzicht voor handen een goe-
de afweging te kunnen maken. 
Het amendement werd ge-
steund met 29 stemmen voor 
en 6 tegen.  
 

e wethouder zegde toe om 
voor de raad van maart met 

een noodzakelijk voorstel te ko-
men waarin hij zou vragen om 
een extra krediet voor de gedeel-
telijke nieuwbouw van basis-
school Wheermolen, het plaatsen 
van noodlokalen bij basisschool 
De Weidevogels en een voorbe-
reidingsbudget, noodzakelijk om 
vertragingen en problemen te 
voorkomen. Dit verzoek kon in 
de commissie rekenen op brede 
steun zodat het als hamerstuk op 
de raadsvergadering van maart 
kon worden afgetikt. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 
Economische visie en 
warenmarkt Purmerend 

 

urmerend en Beemster, 
dat werkt is de titel van 

de economische visie van de 
nieuwe gemeente Purme-
rend. Toerisme, voedselpro-
ductie, IT en een sterk 
stadscentrum. In de econo-
mische visie is goed om-
schreven welke economi-
sche sterke punten ze de 
komende twintig jaar verder 
willen ontwikkelen. Alleen 
hoe dat precies moet gebeu-
ren, moet nog in kaart wor-
den gebracht.  
 

et CDA-Purmerend heeft 
tijdens de commissiever-

gadering nog wel aandacht ge-
vraagd voor de detailhandel en 
voor de markt. Deze waren wat 
ons betreft onderbelicht in de 
economische visie. Toch hebben 
wij ingestemd, omdat het een 
uitgebreid document is met 
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hoge ambities, die wij kunnen 
onderschrijven.  
 

aar Beemster de agrari-
sche sector heeft en het 

Werelderfgoed kan inzetten als 
economisch sterke punten, wil 
Purmerend zich verder ontwik-
kelen op het gebied van ICT, 
onderwijs, e-sport, bouw en 
centrumgebied.  
 

aast de economische visie 
is ook de toekomst voor de 

warenmarkt besproken. Het 
CDA Purmerend is ervan over-
tuigd dat een marktmeester 
van grote waarde kan zijn, en 
gelukkig hebben wij hier vorig 
jaar al budget voor vrij ge-
maakt, dus die gaat er komen. 
Vooruitlopend heeft de gemeen-
te een onderzoek laten verrich-
ten door Schaap marktbeheer, 
en onderzocht of de Nieuw-
straat anders kan worden inge-
richt voor de markt op dinsdag. 
Wij hebben ingestemd om de 
Nieuwstraat voor de dinsdag-
markt weer open te stellen voor 
verkeer (weliswaar éénrich-
tingsverkeer). Dit was ook voor 
de marktkooplieden de meest 
gekozen variant.  
 

Michel Segers, raadslid 
 
Beëindiging Raadslid - 

Michel Segers 
 

p 30 april 2021 zal ik 
mij na bijna 50 jaar 

gaan uitschrijven als inwo-
ner van de gemeente Pur-
merend. Samen met mijn 
vrouw Denise hebben wij 
besloten om te gaan verhui-
zen naar het dorp waar De-
nise haar jeugd heeft door-
gebracht.  
 

ierdoor 
moet ik 

ook mijn 
functie als 
raadslid voor 
de gemeente 
Purmerend 
neerleggen. 
Ik ben er-
van over-
tuigd dat 
mijn opvol-
ger dit met 
dezelfde inzet zal doen als ik dit 
afgelopen drie jaar heb gedaan.  

 

 
 

Michel Segers 
 

De fractie van CDA Purmerend 
is een hechte en leuke groep en 
ik zou dit enorm gaan missen. 
 

aar ik heb nog niet verteld 
naar welk dorp wij gaan 

verhuizen, wij gaan namelijk 
verhuizen naar de Midden-
beemster! En zoals bekend 
gaan Purmerend en Beemster 
vanaf 1 januari 2022 verder als 
één gemeente. De voorberei-
dingen voor de verkiezingen 
zijn al begonnen, en ik zal mij-
zelf ook hier weer voor gaan 
inzetten. 

Michel Segers 
 

Bol staat voor Binnen-
wijkse ontwikkellocaties 
 

e raad is akkoord ge-
gaan met de plannen 

voor het ontwikkelen van 
extra woningen in verschil- 
lende wijken van Purmerend.  
In totaal worden er 162 wo-
ningen in het sociale segment, 
38 woningen in het midden-
segment en 7 woningen in het 
vrije segment gerealiseerd. Het 
gaat om de volgende locaties: 
de Aletta Jacobslaan, Koggen-
land, Luitje Broekemastraat, 
Riekstraat/Gaffelstraat, Tarwe-
straat, Torenmolen 9, en Over-
weersepolderdijk 4.  

Per locatie is door onze fractie 
zorgvuldig gekeken naar wat er 
in de wijk passend is. Bij de 
eerste aanzet zijn we met 4 
fractieleden op de fiets de 
locaties langs gegaan. Op veel 
locaties hebben we gesproken 
met omwonenden. 
Door het college zijn uiteindelijk 
plannen verder uitgewerkt. 
 

p initiatief van de o.a. CDA 
wordt de bouwhoogte op 

de ontwikkellocatie aan het 
Koggenland beperkt tot maxi-

maal zes bouwlagen. Volgens 
de raad is er onvoldoende 
draagvlak bij omwonenden voor 
een wooncomplex met acht 
bouwlagen. Er komen dan wel 
eenzelfde aantal woningen als 
in het oorspronkelijke bouwplan 
met vier en acht bouwlagen.  
Met 24 stemmen vóór en 9 
stemmen tegen wordt uiteinde-
lijk besloten voor 6 bouwlagen 
op locatie Koggenland. Als CDA 
fractie zijn we blij met zoveel 
nieuwe woningen, vooral het 
hoge aantal sociale woningen.  
 

De raad heeft voor 2021 een 
krediet beschikbaar gesteld 
voor de uitvoering van alle so-
ciale woningen. 
 

 
 

Lieuwe de Jong, commissielid 
 
Weer geen ALV in april 
 

ls bestuur van onze CDA-
afdeling Purmerend heb-

ben we opnieuw moeten be-
sluiten om geen ledenverga-
dering te organiseren.  
Een normale jaarvergadering is 
nu natuurlijk uitgesloten van-
wege corona, maar ook een 
online vergadering zien wij niet 
als alternatief. Op zich natuurlijk 
niet heel erg, want het huidige 
bestuur zal eind dit jaar het be-
sturen van de vereniging over-
dragen aan het fusie-bestuur. 
Dat fusie-bestuur is nu druk 
bezig om de overgang naar het 
nieuwe bestuur voor te berei-
den, dat dan per 1/1/22 in func-
tie treedt. Zodra dat geregeld is 
kan het fusie-bestuur (hopelijk) 
terugzien op een goed verlopen 
fusie traject.  
Die voorbereidingen houden on-
der ander in: 
 het samenstellen van een 

nieuw bestuur dat per 
1/1/22 in functie treedt 

 het opstellen van een ver-
kiezingsprogramma  

 het opstellen van de kandi-
daten lijst voor de GR ver-
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kiezingen in november van 
dit jaar 

 het voorbereiden en uitvoe-
ren van alle formele hande-
lingen die bij een fusie moe-
ten plaats vinden  

 

et verkiezingsprogramma en 
de kandidatenlijst zullen aan 

beide (huidige) afdelingen ter 
discussie en ter goedkeuring 
worden voorgelegd. Daartoe zal 
omstreeks december van dit jaar 
een ALV gehouden worden. 
 

ocht er op korte termijn 
toch weer een ALV moge-

lijk zijn, dan zullen wij die zo 
spoedig mogelijk bijeen roepen. 
Agendapunten zijn dan o.a. 
rapportage van de op dat mo-
ment bereikte stand in het fusie 
traject; de jaar-afsluitingen van 
2019 en 2020 met kascontrole 
rapportage. Als er geen ALV 
meer gehouden kan worden, 
dan zal de opheffingsvergade-
ring aan het eind van dit jaar 
de laatste ALV van de huidige 
afdeling zijn, maar tevens de 
start van een nieuwe CDA-
afdeling Purmerend.  
 

 
 

Jan Dorrepaal, penningmeester 
 

Op naar één partij: 
CDA Beemster & 
CDA Purmerend 

 

ezien de komende fusie 
van de gemeente Beem-

ster met gemeente Purme-
rend, is het fusiebestuur van 
CDA Beemster-Purmerend al 
volop bezig met de voorbe-
reidingen van de fusie van 
de beide CDA-afdelingen.  
Belangrijk zijn daarbij natuurlijk 
de stappen die moeten worden 
gezet om in november 2021 
een succesvol verkiezingsresul-
taat te halen bij de gemeente-
raadsverkiezingen.  
Daartoe is een programmacom-
missie ingesteld onder leiding 
van Ferry Pankras. Deze is 
voortvarend van start gegaan 
met het ophalen van informatie 

ten behoeve van het verkie-
zingsprogramma. Helaas is het 
in deze corona-tijden niet moge-
lijk om uitgebreide bijeenkom-
sten te houden. We zitten echter 
niet bij de pakken neer! Veel 
contact vindt digitaal plaats, of 
we bezoeken met een delegatie 
van slechts één persoon. 
 

et een aantal thema’s gaan 
wij bij diverse onderne-

mers langs en verder halen wij 
inspiratie op bij maatschappelij-
ke instellingen, sportclubs, be-
langenverenigingen en culturele 
verenigingen. Wij oriënteren ons 
zo breed mogelijk en werken dit 
uit tot een gedragen visie op de 
thema’s die in het verkiezings-
programma van CDA Beemster–
Purmerend terecht komen.  
 

et schrijven van dit pro-
gramma is al begonnen. 

Met veel energie zijn we aan de 
slag gegaan en we zijn ervan 
overtuigd dat er straks een 
mooi CDA-programma ligt voor 
de nieuwe fusiegemeente! Een 
programma dat weliswaar de 
verbinding zoekt tussen Beem-
ster en Purmerend, maar daar-
bij het unieke karakter van bei-
de gemeenten respecteert. De 
inbreng van onze beide CDA-
wethouders en van beide zit-
tende CDA-fracties is hierbij 
heel belangrijk! Ook aangeslo-
ten zijn Ruben Zeeman uit de 
Beemster, en Tineke Abercrom-
bie en Johri van Gastelen uit 
Purmerend.  
 

et zo belangrijk als de in-
houd zijn de personen! Het 

fusiebestuur heeft een vertrou-
wenscommissie ingesteld, die 
gesprekken voert met de zit-
tende raadsleden, maar na-
drukkelijk óók op zoek is naar 
nieuw talent. Deze commissie 
onder mijn onafhankelijk voor-
zitterschap bestaat uit Koos 
Buis en Leander Fabriek uit de 
Beemster en Gerard Hoving en 
Ton Moes uit Purmerend. 
 

iteraard kunnen we in dit 
stadium nog niets over 

kandidaten melden, maar wel 
kan ik zeggen dat we écht aan-
genaam verrast zijn over het 
aanbod en de kwaliteit van 
kandidaten! We hebben nog 
écht wat te kiezen, waarbij we 

rekening zullen houden met een 
goede mix van oud en nieuw, 
jong en oud, man en vrouw, 
Purmerend en Beemster! 
 

 
 

Hans Huibers, fusievoorzitter 
 

oor de zomer van dit jaar 
willen we alle voorberei-

dende werkzaamheden hebben 
afgerond, zodat we ons direct 
na de zomervakantie volop in 
de campagne kunnen storten. 
Dat betekent dat we in een Al-
gemene Ledenvergadering in 
juni zowel het verkiezingspro-
gramma als de kandidatenlijst 
willen vaststellen. Alle werk-
zaamheden zijn erop gericht om 
die planning te halen. Omdat 
uiteraard de CDA-leden over 
beiden hun mening kunnen 
vormen betekent dit dat we 
ongeveer eind april helemaal 
klaar moeten zijn met al het 
voorwerk. 
 

ortom, naar buiten toe lijkt 
er een redelijke stilte, maar 

achter de schermen wordt er 
keihard en met veel positieve 
energie gewerkt. We zijn opti-
mistisch!! 
 

Hans Huibers, fusievoorzitter 
 
Mededeling v/h bestuur 
 

Kopij voor het aprilnummer 
voor 26 juni 2021 sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Laatste Nieuws 
 

Genieten van de tulpenroute in Purmerend en Beemster 
 
 

e gemeenten Pur-
merend en Beem-

ster worden in april om-
getoverd tot een kleur-
rijk tulpenfestijn!  
De lokale tulpenkweker ‘De 
Nicolaashoeve’ uit de Beem- 
ster vulde 160 kuipen en 
schalen met maar liefst 
20.000 tulpen. Samen met 
Aagje Zeeman ging ik langs 
om een kijkje te nemen op 
het bedrijf.  
 

e kregen een rondlei-
ding door de nieuw-

gebouwde stal waar heel 
veel aandacht is voor duur-
zaamheid, welzijn voor de 
koeien en techniek. Geen 
aardgas meer, maar door 
mest- en aardwarmte en 
een warmtepomp wordt 
onder andere de kantine 
vloer verwarmt. De zonne-
panelen zorgen voor de 

stroom. Ook de warmte die 
vrijkomt bij het koelen van 
de melk, wordt weer ge-
bruikt om het water in de 
boilers te verwarmen. 
Naast het produceren van 
weidemelk voor de CONO, 
het kweken van tulpen 
worden er ook aardappelen 
verbouwd. Een prachtig en 
heel divers bedrijf!  
 

uiten stonden de ge-
vulde bakken en scha-

len voor de tulpenroute al 
klaar. Binnenkort wordt het 
allemaal uitgereden. Waan-
zinnig mooi om dit voorjaar 
ook in Purmerend volop van 
deze schitterende voorjaars- 
bloemen uit Beemster te 
kunnen genieten. Op deze 
manier kunnen we in aan-
loop naar de fusie laten zien 
dat stad en dorp elkaar ver-
sterken. 

e tulpenroute start van- 
af 2 april 2021. Bij de 

lokale VVV-winkel kun je 
een brochure kopen die je 
begeleid tijdens de tulpen-
route en je meeneemt in de 
geschiedenis van Purme-
rend en Beemster. Wissel 
de coupon uit de brochure 
in en drink een kopje koffie 
of thee ‘to go’ bij de lokale 
horecaondernemer die je 
onderweg tegenkomt. On-
danks dat door de corona-
maatregelen de mogelijk-
heden beperkt zijn, kunnen 
we wel genieten van al de 
kleuren die de natuur ons te 
bieden heeft.  
 

eer informatie over de 
Tulpenroute vind je bij 

de VVV-winkel in Purme-
rend of Beemster. 
 

Eveline Tijmstra 

 

 
 

Eveline Tijmstra (midden), wethouder van Purmerend en Aagje Zeeman (rechts), wethouder van Beemster,  
in gesprek met tulpenkwekers van de ‘De Nicolaashoeve’ 
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